

Title (en)

SLIDING WINDOW OR SLIDING DOOR

Title (de)

SCHIEBEFENSTER ODER SCHIEBETÜR

Title (fr)

FENÊTRE COULISSANTE OU PORTE COULISSANTE

Publication

**EP 2584129 A2 20130424 (DE)**

Application

**EP 12187614 A 20121008**

Priority

AT 15322011 A 20111019

Abstract (en)

The sliding window or sliding door has a sash frame (2) provided with several sliding panels (1) that are guided displaceably in parallel tracks (8,9) extending in the displacement direction of a leg (3) such that sliding panels are movable between open position and close position. The guide profiles (4) are connected to the leg. Each guide profile is provided with an interior portion (6) and thermally insulated outer portion (7). The parallel tracks are formed in the interior portion of each guide profile.

Abstract (de)

Es wird ein Schiebefenster oder eine Schiebetür mit einem Stockrahmen und mehreren Schiebeflügeln (1) beschrieben, die in parallelen Führungen der in Verschieberichtung verlaufenden Schenkel (3) des Stockrahmens aus einer einander überlappenden Schließstellung in eine einander überdeckende Offenstellung verschiebbar geführt sind. Um einfache Konstruktionsverhältnisse zu schaffen, wird vorgeschlagen, dass die Führungen für jeden Schiebeflügel (1) gesonderte, untereinander gleiche Führungsprofile (4) umfassen, die einen dem jeweiligen Schiebeflügel (1) zugekehrten Innenabschnitt (6) und einen von diesem Innenabschnitt (6) thermisch getrennten Außenabschnitt (7) aufweisen und miteinander zu den in Verschieberichtung verlaufenden Schenkeln (3) des Stockrahmens verbunden sind.

IPC 8 full level

**E05D 15/06** (2006.01); **E05D 15/08** (2006.01); **E06B 3/263** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05D 15/0686** (2013.01); **E05D 15/08** (2013.01); **E06B 3/26347** (2013.01); **E05Y 2900/132** (2013.01); **E05Y 2900/148** (2013.01)

Citation (applicant)

EP 1273749 A2 20030108 - SKS STAKUSIT BAUTECHNIK GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2584129 A2 20130424; EP 2584129 A3 20160511; EP 2584129 B1 20190116; AT 511970 A4 20130415; AT 511970 B1 20130415**

DOCDB simple family (application)

**EP 12187614 A 20121008; AT 15322011 A 20111019**